
港币 HKD

序号

No.
Country 国家名称

分区

Zone

代码

Code

首重 0.5kg

First Chargeable Weight 0.5kg

续重0.1kg

Per Sequent 0.1kg

派送地区偏远附加费/票

Delivery Zone Remote

Surcharge/ Shipment

重量限制 (kg)

Limitation of Weight (kg)

1 Thailand (Bangkok) 泰国（曼谷地区） 1 TH 55.8 4.6 32.0 ≤30
2 Thailand (Other Regions) 泰国（非曼谷地区） 2 TH 57.2 4.6 32.0 ≤30
3 East Malaysia 马来西亚（东马） 1 MY 49.7 4.2 - ≤30
4 West Malaysia 马来西亚（西马） 2 MY 44.8 3.4 - ≤30
5 Singapore 新加坡 - SG 71.0 4.3 120.0 ≤30

备注：

Remarks:

最大尺寸限制

Maximum Size

最小尺寸限制

Minimum Size

包装限制

Packaging Limitation

泰铢  1,500

THB 1,500

马币 500

MYR 500

 L + H + W ≤ 300 cm

 L + H + W ≤ 300 cm

新加坡币 400

SGD 400

SFEX_20240415

*下单系统的申报单价以美金 (USD)申报之货件，将以Oanda.com 每周第一个工作日之汇率转换至当地币值作清关之用。

Shipments declared in USD in the ordering system will be converted to the local currency at the exchange rate on the first working day of each week on Oanda.com for customs clearance.

Oanda 货币兑换器：按此

Oanda Currency Converter: Click Here

单票单件计费：首重0.5 kg，续重0.1 kg；

实际重量及材积重量取其较大者计费

The rates are calculated per shipment per parcel: first chargeable weight is 0.1kg,

per sequent is 0.1kg；The rates are calculated according to the higher of gross or

volumetric weight.

最大价值限制*

Limitation of Declared Value

重量限制 (kg)

Limitation of Weight (kg)

国家流向

Country

长不可小于15cm，

宽不可小于10cm

Length and width

must not be less

than 15cm and

10cm respectively

不接受外包装是圆柱形或者管子形状

 Packed with cylinder or tube-

shaped is not acceptable.

包裹最大重量≤30公斤

Maximum weight of shipment ≤30kg

L + H + W ≤ 150 cm，单边长度不超过100

cm;

L + H + W ≤ 150 cm, each length of the

parcel cannot exceed 100cm;

生效日期：2024年4月15日

Effective Date:15 April, 2024

1. 以上价格适用于上门收件或寄件人到顺丰自营网点自寄的快件。

    The above rates are applicable to all shipments dropped off at SF self-operated network points or by using Door-Pickup Service.

3. 快件之重量以实际重量或材积重量计算，取较重者 。

    The chargeable weight is calculated by the volumetric weight of the actual gross weight, whichever is the greater.

2. 如顺丰香港上门收件地址为香港偏远区域，将收取偏远附加费。

   If the to-door pickup service address is situated in a remote area of Hong Kong and shipment is collected by SFHK, remote surcharges will be applied on each shipment.

   派送及偏远地区列表：按此

   Delivery zone and romote area list: Click Here

顺丰国际电商专递价目表（香港 - 泰国、马来西亚及新加坡）

SF E-Commerce Express - Standard Rates (Hong Kong - Singapore/Malaysia/Thailand)

新加坡

Singapore

6. 快件投寄要求，详情请参考下表：

   The limitation of the shipment , please refer to the following table for details:

尺寸限制

Limitation of Size

泰国

Thailand

7. 备注：实际服务地区请以下单系统提示为准

   Remarks: For the actual service areas, please refer to the system reminder when placing orders

5. 计算方式：

 The rule of the weight calculation:

8. 有关派送及偏远地区列表，请参阅以下连结按此查阅。

    For delivery zone and romote area list, please click the links below.

4. 顺丰速运保留随时修改此价目表、终止服务及修改有关条款之权利而无需另行通知。服务详情请到以下网址浏览：http://intl.sf-express.com/

    SF Express reserves the right at any time to amend, modify or discotinue the services, tariffs and applicable terms and conditions without prior notice. Please visit the following website for more details: http://intl.sf-express.com/

马来西亚

Malaysia

材积计算方式

Calculation of the Volumetric Weight

长*宽*高（cm）/6000

L x W x H (cm)／6000

计费方式

Calculation

国家流向

Country

泰国、马来西亚、新加坡

Thailand, Malaysia, Singapore

https://www.oanda.com/currency-converter/en/?from=USD&to=EUR&amount=1.
https://www.oanda.com/currency-converter/en/?from=USD&to=EUR&amount=1.
https://htm.sf-express.com/hk/sc/download/SF-E-Commerce-Express-postal-code_SCEN_20220815.pdf
https://htm.sf-express.com/hk/sc/download/SF-E-Commerce-Express-postal-code_SCEN_20220815.pdf

